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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 
Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 19 kwietnia 2023 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 19 kwietnia 2023 r. zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu oraz godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano ankietę osiągnięć 

działalności dydaktycznej pracownika, projekt Uchwały RD WNE UW w sprawie 

zmiany Uchwały nr 7 Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych z dnia 15 

kwietnia 2020 r. w sprawie szczegółowych zasad procesu dyplomowania, agendę 

spotkania oraz protokół z poprzedniego posiedzenia.  

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 19 kwietnia 2023 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili 

wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 

Na posiedzeniu obecni byli wszyscy członkowie Rady. 

___________________________________________________________________________ 

 
Agenda posiedzenia: 

1.    Przyjęcie porządku obrad 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3.    Informacje KJD 

4.    Nagroda dydaktyczna Rektora 

5.    Zasady dyplomowania – ciąg dalszy dyskusji nad projektem modyfikacji zasad 

6.    Sprawy różne 
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Ad 1. 
W związku z wydaniem opinii przez wybraną na poprzednim posiedzeniu 

komisję, Prodziekan dr Gadowska-dos Santos zaproponowała następującą zmianę w 

uprzednio przesłanym porządku obrad: dodanie po punkcie trzecim punktu: Opinia w 

sprawie wniosku p. Hanny Doroshenko o przeprowadzenie postępowania 

nostryfikacyjnego względem dyplomu ukończenia studiów wydanego przez Kijowski 

Narodowy Uiwersytet Ekonomiczny im. Wadyma Hetmana (Ukraina). Głos w sprawie 

przyjęcia zmienionego porządku obrad oddało 21 osób. Wszystkie głosy były głosami 

za przyjęciem porządku obrad. Nikt nie głosował przeciw. Jedna osoba nie oddała 

głosu. Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 2. 
Przed posiedzeniem protokół został wysłany do wszystkich uczestników drogą 

mailową. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddały 22 osoby. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem protokołu. Nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 3. 
 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego czyli informacji KJD. Punkt został dodany w celu przekazania ważnych 

informacji, które uprzednio omawiane były na końcu, w punkcie Sprawy różne.  

• W tym tygodniu Wydział otrzymał podpisaną umowę o współpracy z 

Ministerstwem Finansów, która potwierdza przyznanie programowi Finanse 

Publiczne i Podatki na kierunku Finanse i Rachunkowość akredytacji, na 

podstawie której wszyscy absolwenci tego programu, którzy przejdą w toku 

studiów określoną ścieżkę przedmiotów, mają szansę być zwolnieni z części 

pisemnej egzaminu na doradcę podatkowego. Wspomniano przy tym, że 

planowane jest wzbogacenie programu FPiP o kolejną akredytację. Nowa 
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ścieżka ma łączyć praktykę i zagadnienia prawno-rachunkowe i będzie 

rozłożona na studia I i II stopnia, co mogłoby przyciągnąć nowych kandydatów 

na studia magisterskie.  

• W dniu 19 kwietnia odbyło się spotkanie Rady Pracodawców WNE. W 

spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele firm, w których studenci i absolwenci 

WNE znajdują pracę. Celem spotkania było przedyskutowanie sukcesów, 

planów, ambicji, ale też wyzwań, które stoją przed Wydziałem. Tematem 

przewodnim spotkania było to, w jaki sposób należy dostosować się do tego, 

jak zmienia się świat w obliczu rozwoju sztucznej inteligencji. Prodziekan dr 

Gadowska-dos Santos zachęciła uczestników posiedzenia do zastanowienia 

się nad tym tematem i przedstawienia swoich wniosków na następnym 

spotkaniu. 

• Postępują działania w ramach intensyfikacji współpracy międzynarodowej. W 

trakcie bieżącego roku akademickiego Prodziekan dr Gadowska-dos Santos 

miała okazję odwiedzić dwie uczelnie zagraniczne: jedną w Portugalii, drugą w 

Norwegii. Dr Peryt-Kowalska złożyła wizyty na kolejnych uczelniach. 

Podejmowane są działania w celu poszerzenia współpracy i otworzenia 

nowych kierunków wymiany międzynarodowej.  

• W grudniowej serii modyfikacji programów studiów zgłoszono szereg korekt w 

programach. Na ten moment zatwierdzone są już zmiany na kierunku IiE oraz 

FIIA. Nie ma jeszcze ostatecznego zatwierdzenia zmian na kierunku QF i FiR. 

• Wiosna to czas na podsumowanie i rozliczenie się z przebiegu dyplomowania 

na Wydziale. Dokonano losowania prac oraz wyboru kryteriów, wg. których 

proces dyplomowania będzie analizowany. Wyniki analizy będą przedstawione 

na kolejnych posiedzeniach, podobnie jak sprawozdanie z przebiegu praktyk. 

• Na jednym z poprzednich posiedzeń zaproponowano zmianę procesu 

rejestracji na zajęcia kierunkowe. Obecnie obie tury rejestracji na zajęcia 

kierunkowe są turami dedykowanymi. Oznacza to, że dostęp do rejestracji mają 

tylko studenci, dla których dane zajęcia są zajęciami kierunkowymi. Dopiero 
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ostatni etap to otwarta rejestracja dla wszystkich. Niestety studenci często 

interpretują to jako zmianę kategoryzacji tych zajęć. Potrzebne jest bardziej 

dokładne opisanie procesu rejestracji. Istotne jest zapewnienie miejsc na 

przedmiotach kierunkowych dla studentów, dla których dane przedmioty są 

dedykowane. Jeśli pozostaną wolne miejsca, mogą zapisać się pozostałe 

osoby, ale nie mogą liczyć na to, że zaliczą tymi przedmiotami wymagania. 

Planowane jest dokładniejsze wyjaśnienie studentom procesu rejestracji na 

zajęcia do wyboru. 

• Dwie niezależne ekipy filmowe przygotowują łącznie pięć filmów reklamowych 

dla WNE. Najdłuższy – trzyminutowy – ma być wizytówką wydziału 

zapraszającą do podjęcia studiów. Równolegle tworzone są 4 krótkie filmy 

dotyczące 4 programów realizowanych w języku angielskim. Inicjatywa jest 

realizowana w ramach programu NAWA.  

• Zmienia się termin kolejnego posiedzenia Rady Dydaktycznej z 17 na 24 maja. 

Powodem zmiany jest obowiązkowe, wyjazdowe szkolenie KJD, które 

odbędzie się w dniach 17-19 maja. 

• Spotkanie informacyjne dla studentów w sprawie wyboru kierunku/specjalności 

po pierwszym roku studiów I stopnia odbędzie się w środę, 7 czerwca o godz. 

13:15. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno:  

 - dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska  

- dr Paweł Sakowski 

- dr Marcin Chlebus 

- dr hab. Sebastian Skuza, prof. UW 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr hab. Agnieszka Kopańska, prof. UW 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 
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- dr Tomasz Gajderowicz 

- dr Maria Ogonek 

- dr Dagmara Mycielska 

 

Ad 4. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię opinii w sprawie wniosku p. Hanny Doroshenko o przeprowadzenie 

postępowania nostryfikacyjnego względem dyplomu ukończenia studiów wydanego 

przez Kijowski Narodowy Uiwersytet Ekonomiczny im. Wadyma Hetmana (Ukraina). 

Dr hab. Anna Białek-Jaworska powiedziała, że komisja przychyla się do prośby 

o uznanie dyplomu. Program studiów jest podobny do programu kierunku Bankowość 

i Finanse, który był realizowany na WNE w przeszłości. Nostryfikacja dotyczy dyplomu 

magisterskiego, uzyskanego na państwowej uczelni – Kijowski Narodowy Uniwersytet 

Ekonomiczny im. Wadyma Hetmana. Studia trwały rok i 5 miesięcy, obejmowały 1576 

godzin. Ich zaletą była duża ilość prac dyplomowych – 4 prace pisemne. Przedmioty 

wspólne z programem Finanse i Rachunkowość to Makroekonomia – 54 godziny, 

Mikroekonomia – 34 godziny, Międzynarodowe Stosunki Gospodarcze – 34 godziny, 

Międzynarodowe Stosunki Finansowo-gospodarcze – 154 godziny. Przedmiot 

Systemy Opracowania Informacji Ekonomicznych (81 godzin) może w pewnym stopniu 

odpowiadać przedmiotowi Standardy sprawozdawczości finansowej. Jeśli chodzi o 

przedmioty ilościowe: Statystyka ekonomiczna - 52 godziny i Analiza ekonomiczna - 

44 godziny. Zdaniem komisji nie ma przeciwwskazań do nostryfikacji.  

Dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW, dodała, że powodem mniejszej liczby 

godzin jest fakt, że były to studia zaoczne. Przedmiotów w programie było dość dużo. 

Magistrantka zaliczyła wszystkie przedmioty na czwórki i piątki. Nie ma w zasadzie 

ocen niższych. Za pracę końcową na temat kontroli finansowo-gospodarczej w 

bankowości uzyskała ocenę bardzo dobrą. Również z oceną bardzo dobrą zdała 

państwowy egzamin z bankowości. Zdała też państwowy egzamin z teorii 

ekonomicznej na ocenę 4. Dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW oraz dr Tomasz 
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Gajderowicz zgodzili się z propozycją wydania pozytywnej opinii dot. nostryfikacji 

dyplomu p. Doroshenko. 

Opinia została przyjęta następującą ilością głosów: 22. Nikt nie głosował 

przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

  

Ad 5. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię nagrody dydaktycznej Rektora. Nagrodę przyznaje się nauczycielom 

akademickim, zatrudnionym na Uniwersytecie Warszawskim jako podstawowym 

miejscu pracy, za wysoką jakość pracy dydaktycznej. Rada Dydaktyczna, jak co roku, 

powinna zgłosić kandydatów do końca maja. Maksymalnie dwóch kandydatów wyłania 

się spośród osób, które są zaproponowane przez kierownika jednostki dydaktycznej, 

członka rady dydaktycznej, organizacji studenckiej, organizacji doktoranckiej, 

właściwy organ samorządu studenckiego, właściwy organ samorządu doktorantów. 

Prodziekan Dr Gadowska-dos Santos zaproponowała, by w tym roku po raz pierwszy 

poprosić potencjalnych kandydatów, by spróbowali opisać swoje osiągnięcia z 

wykorzystaniem ankiety przesłanej do uczestników przed posiedzeniem, opracowanej 

na podstawie wymiarów działalności dydaktycznej. Pozwala ona na pozyskanie 

informacji dotyczących tego, co pracownicy WNE w zakresie dydaktyki robią poza 

swoimi standardowymi działaniami. Przesłany formularz jest efektem pracy zespołu 

ds. jakości kształcenia. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Tomasz Gajderowicz 

 - dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

 - dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

 - dr Marcin Chlebus 

 - dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 - dr hab. Sebastian Skuza, prof. UW 
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Za przyjęciem ankiety zagłosowało 15 osób, nikt nie głosował przeciw, 7 osób nie 

oddało głosu. Przyjęto więc dalsze procedowanie z uwzględnieniem 

zaproponowanego formatu. 

  

Ad 6. 
 W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos wróciła do 

kwestii zmian w Uchwale nr 7 Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych z 

dn. 15 kwietnia 2020 r. w sprawie szczegółowych zasad procesu dyplomowania.  

Zaproponowała paragraf 1a w następującym brzmieniu: 

1a. Prowadzenie seminariów magisterskich lub kierowanie przygotowaniem 

prac magisterskich poza seminariami dyplomowymi powierza się nauczycielom 

akademickim posiadającym co najmniej stopień naukowy doktora pod 

warunkiem, że kierowali oni wcześniej co najmniej jedną pracą licencjacką lub 

współkierowali oni co najmniej jedną pracą magisterską.   

Druga kwestia dotyczy konstrukcji egzaminu dyplomowego. Tu można wyodrębnić 

dwie kwestie: wprowadzenie elementu prezentacji na obronie magisterskiej oraz listy 

zagadnień na egzamin dyplomowy. Przedstawiona wersja uchwały zakładała 

następujące brzmienie punktu dot. pytania z zakresu kierunku studiów:  

3. W odpowiedzi udzielonej na pytanie z zakresu kierunku studiów weryfikuje 

się wiedzę ogólną w odniesieniu do wybranego przedmiotu lub wynikającą z 

połączenia kilku przedmiotów. Pytanie komisja układa w oparciu o pulę 

zagadnień podanych do wiadomości studentów na co najmniej dwa miesiące 

przed daną sesją obron. W przypadku gdy nie zostanie ogłoszona 

zaktualizowana lista, obowiązuje pula dotychczasowa.  

W wyniku dyskusji ustalono, że element prezentacji zostanie wprowadzony zarówno 

na egzaminach magisterskich, jak i licencjackich, a lista zagadnień będzie 

publikowana na co najmniej 1 miesiąc przed egzaminem.  
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Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - Marcin Miszkiel 

 - dr hab. Anna Białek-Jaworska 

 - dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

 - dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 - dr Maria Ogonek 

 - dr Marcin Chlebus 

 - Aleksander Jabłoński 

 - dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

 - prof. dr hab. Janusz Kudła 

 - dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

 - dr Paweł Sakowski 

 - dr Dagmara Mycielska 

 

W wyniku dyskusji opracowane zostało finalne brzmienie Uchwały. W związku 

z brakiem uwag, przeprowadzono obiegowe głosowanie w sprawie zmiany Uchwały nr 

7 Rady Dydaktycznej WNE UW z dnia 15 kwietnia 2020 r. w sprawie szczegółowych 

zasad procesu dyplomowania. W głosowaniu wzięło udział 17 osób. 16 osób 

opowiedziało się za przyjęciem uchwały, a jedna osoba wstrzymała się od głosu. 

Głosów przeciw nie odnotowano. Tym samym Uchwałę przyjęto. 

 
Ad 7. 

Wśród spraw różnych poruszono kwestie: 

- pomysłu utworzenia 3-semestralnych studiów II stopnia. 

- oferty szkół letnich dla studentów WNE. 

- możliwości zarządzenia dni dziekańskich w dn. 4 i 5 maja. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 
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 - dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

 - prof. dr hab. Janusz Kudła 

 - dr hab. Agnieszka Kopańska, prof. UW 

 - dr Tomasz Gajderowicz 

  

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne 

posiedzenie zaplanowano w formie on-line na dzień 24 maja 2023 roku, na godzinę 

13:15. 

 

W dniach 4-8 maja 2023 roku odbyło się głosowanie obiegowe w sprawie 

projektu uchwały dot. ulg w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów 

olimpiad na r.ak. 2023/24. Projekt zakładał dodanie informacji o przyznaniu 

maksymalnej liczby punktów w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów 

Olimpiady Przedsiębiorczości. W głosowaniu wzięło udział 21 osób, a wszystkie głosy 

były głosami za przyjęciem tej uchwały.  

 

 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


